
Gebruikersraad 23 jan 2020 namens de FEV:(Gijs en Guido) 

 

Dit was de 3e bijeenkomst.  

De vorige ging, op initiatief van Bas Morsink, over 

Sportaal, de geschiedenis ervan, slecvhte start, nieuwe 

plannen, samenwerking en verwevenheid met 

gemeente Enschede. 

 

Nu was er de Introductie van de nieuwe 

Sportformateur Wilco Huisman en partner Rene van 

den Burg en hun plannen. 

Heel belangrijk voor ons is de 1e bijeenkomst op 6 

februari over het sportakkoord. Als je er bent kun je 

meepraten en evt meebeslissen!!! Dus meld je aan!!! 

 

Verder is nog gepraat over de status van onze 

gebruikersraad van Sportaal tov de sportadviesraad van 

de gemeente. Er komt een “overall” adviesraad van het 

Sociaal domein. Onder leiding van Arjan Kampman. 

De gebruikersraad wil niet alleen maar iets te zeggen 

willen hebben over de lengte van de grassprieten op de 

velden, maar ook beleidsmatig het licht laten schijnen!! 

 

Nancy Gerritsen, nieuwe beleidsmedewerker Sport van 

gemeente Enschede zal het oppakken met betrokkenen 

van Sportaal, de gemeente Enschede en de raden. 
 

 


